
POSTPENSJONISTENE I TRØNDELAG NORD  

Årsberetning 2023  

  

Styret  

Styret har i arbeidsåret 2023 hatt følgende sammensetning; 

  

Leder:      Per Lillemark 

Nestleder/sekretær:  Magne Brekstad 

Økonomiansvarlig :  Marit Pauline Garberg  

Styremedlem:    Kristin Godejord    

Varamedlemmer:   Laila Landrø 

       
Gunnar Jørstad gikk 

bort 19. juni 2023 

  

Revisorer:      Torill Brustad  

        Berit Hammer 

Vararevisor:   Aase Tessem  
  

Medlemsoversikt  

Antall medlemmer ved årsskiftet 2023-2024 var 170 stk.  Det er en netto tilgang 

på 9. Det er medlemmer som er blitt pensjonister i løpet av året eller 

medlemmer som har en postal fortid og som ønsker å være sammen med oss. 

3 medlemmer har gått bort i løpet av året, mens 2 andre ikke har forlenget 

medlemskapet i avdelingen.   

 

 

 



Ved årsskiftet 2023-2024 var aldersfordelingen på avdelingens medlemmer slik;  

60 - 69 år         44 stk 

70 - 79 år          90 stk   

 Over 80 år       38 stk.        

 

 

 

Møter og andre aktiviteter  

2023 ble det som kan kalles et normalår hva aktivitet angår. 

Det er avviklet 10 styremøter. Årsmøtet ble arrangert på Tingvold Park Hotel 

med bl.a. besøk av forbundsleder Kjellaug K. Jota.  25 medlemmer deltok. 

Leder Svein Kåre Dybvik representerte postpensjonistene i Trøndelag Sør. 

I et forsøk på å endre «strukturen» på møteaktiviteten ble det tradisjonelle 

julemøtet strøket og det ble lagt opp til 4 lokale møter. 1 for ytre Namdal, 1 for 

Namsos/Namdalen, 1 for Steinkjerområdet og 1 for Levanger, Verdal og 

Inderøy. Tanken bak var å legge til rette for at flere kunne delta. 

På grunn av manglende påmelding i Ytre Namdal og Levanger, Verdal og Inderøy 

ble det kun møter i Namsos (Uldvaren) og Steinkjer (Lø grendehus). 



Til sammen deltok 44 personer på disse møtene. 

Avdelingen har arrangert 2 medlemsturer i 2023. 

Første tur gikk til Bessaker, Åfjord og Stokkøya hvor 39 medlemmer deltok. 

Andre tur gikk til Snåsa, Grong og Overhalla med middag på «toget over 

Namsen». 16 deltakere. 

Begge disse turene er omtalt i Nyhetsbrevet. 

 

   

Økonomi  

Driftsresultatet for 2023 viser som tidligere år et lite underskudd og styret har 

oppsummert 2023 med at vi har en meget god økonomisk kontroll. Som omtalt 

i punktet over er det arrangert både medlemsturer og medlemsmøter som 

vises godt på både inntekts- og kostnadssiden. Som tidligere år er det viktig å 

fortsatt understreke at deltakerne bidrar vesentlig i økonomien i disse 

arrangementene gjennom egenandeler. Dette er nødvendig da avdelingen ikke 

har rike onkler eller gamle fond…      . Men det drives godt.  

Styret takker nok en gang for et utmerket samarbeid med Fagforbundet i Midt-

Norge. De bidrar med økonomisk støtte for avvikling av medlemsturene. 

Styret takker også medlemmene for støtten avdelingen får via Grasrotandelen 

til Norsk Tipping.  

I den forbindelse minner vi nok en gang om vårt organisasjonsnummer  

995 987 155 

 

Markering av gravferder  

Postens pensjonistforbund, lokale avdelinger, har som kjent ansvar for å bestille 

krans på vegne av Posten Norge når noen av Postens pensjonister går bort. Vi i 

Styret forsøker etter beste evne å følge med så godt som mulig – men er i 

tillegg avhengig av å få melding fra medlemmene når noen «lokalt kjente 

postfolk» går bort – inkl informasjon fra distribusjonslederne.  

  



Nyhetsbrevet  

I løpet av 2023 er det utarbeidet/lagt ut 10 nyhetsbrev på vår hjemmeside – 

som du kan nå gjennom www.postpensjonistene.no – og linken/boksen for  

avdeling «Trøndelag Nord». Her kan en også få oppdatert informasjon omkring 

avdelingens historie og oversikt over tillitsvalgte.  

Nyhetsbrevet sendes ut pr. e-post til de medlemmene som har det, og med 

gamle Posten til de som ikke har det.   

  

  
Oppsummert 2023  

Styret for avdelingen for driftsåret 2023 har gjennom egne arbeidsplaner,  

styremøter og gjennomføring av aktiviteter forsøkt å legge til rette for et variert 

tilbud til medlemmene. Styret har i løpet av høsten 2023 jobbet med saker som 

blir viktig for både avdelingen og medlemmene framover. Ett eksempel på dette 

er sakene styret fremmet som diskusjonstema i de lokale julemøtene – hvordan 

vi kan og skal utvikle avdelingen videre innenfor  

- Kommunikasjon med og til medlemmene  

- Styrets løpende informasjon  

- Styrets deltakelse og eventuelle bidrag i de lokale uformelle 

møteplassene  

- Fokusområder for Styrets Arbeidsplan for 2024  

- Aktuelle lokale samarbeidspartnere innenfor avdelingens 

nedslagsområde  

Styret inviterer medlemmene til en diskusjon om oppdatering av avdelingens 

Arbeidsplan for 2024. I år er det landsmøte i Postpensjonistforbundet. 

Landsmøtet skal bla behandle ny Handlingsplan for landsmøteperioden 2024-

2027. Styret har behandlet forslaget til ny Handlingsplan, og mener det er 

naturlig at avdelingen også innarbeider aktuelle punkter i vår Arbeidsplan. 

 

 



Styret takker for tilliten og samarbeidet med alle gode krefter i 2023 – og som 

har bidratt til at vi kan si oss fornøyd med ett godt driftsår.  

  

Per Lillemark (sign)   Magne Brekstad (sign)  Marit Pauline Garberg  (sign) 

Kristin Godejord (sign) Laila Landrø (sign)   

 


